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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:900 Nykterhetskontroller på väg

Antalet nykterhetskontroller på våra vägar har under lång tid minskat, vilket 
inte kan vara acceptabelt.

Med färre nykterhetskontroller är det stor risk för en försämrad trafiksäkerhet, 
för fler trafikolyckor och för ett stort mänskligt lidande.

Alkobommarna vid våra hamnar och gränsstationer är ännu inte uppsatta, utan 
det är endast i Göteborgs hamn som detta är gjort. Med färre vägkontroller och 
bristande kontroller vid våra gränsstationer riskerar vägarna i Sverige att 
trafikeras av fler onyktra chaufförer.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vad avser statsrådet och regeringen att göra för att öka 
antalet nykterhetskontroller på våra vägar? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-06
Besvaras senast
2020-02-12 kl. 12.00


